
Diszkó Petyával 
A nyári diszkók sorozatában 
ismét várja a Fiatalokat D J 
Petya. A következő'buli idó'-
pontja augusztus 3 l-e, este 9 
óra, helyszíne a Kemenesal
jái Művelődési Központ. A 
belépőjegy ára 400 forint. 

CELLDÖMÖLK VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK H E T I L A P J A ÁRA: 38 FORINT 

XTV. ÉVFOLYAM, 31. (324.) O 2002. AUGUSZTUS 29. 

taMENESALíA 
Az államalapítás és az új kenyér ünnepén 

Önkormányzati kitüntetéseket adtak át 
Sötét völgyeket járt meg a ma
gyar nép, de mindig volt és van 
megtartója - hangzott el az ál
lamalapítás és az új kenyér ün
nepén tartott városi rendezvé
nyen a római katolikus templom 
eló'tti téren. 

István király Imre herceghez 
intézett intelmeiből tolmácsolt 
részleteket a közönségnek Mol
nár Gábor, a polgármester i hi
vatal műveló'dési szakreferense 
augusztus 20-án, Szent István 
ünnepén. A megemlékezés öku
menikus igehirdetéssel folytató
dott , a M á t é e v a n g é l i u m á b ó l 
idézett gondolatok után a ma- Ökumenikus igehirdetés augusztus 20-án 

gyarság fájdalmas völgyeit, a hit 
erejét emel ték k i a három egy
ház képviseló'i, majd a megszen
telt kenyeret k ö r b e h o r d t á k , s 
abból mindenki tö rhe te t t . 

Makkos István po lgármes te r 
ünnepi köszöntó' jében a a ma
gyar nép tö r téne lmét végiggon
dolva, a tragikus e seményeke t 
idézve azt a ké rdés t tette fel: 
Milyen lesz magyar nélkül a v i 
lág? Látva, hogy minden nehéz
ség e l lenére a magyarság képes 
volt újra és újra talpra állni, a 
választ is megadta: Remél jük , 
soha nem lesz, hogy megtudják, 
milyen magyar nélkül a világ. 

Az ünnep i m ű s o r b a n köz re -
(Folytatás a 2. oldalon) 

Szociális konyha lesz? 
Az Eötvös iskola konyhájának átalakításával talán egy helyről, ezál

tal egységesen látják el a szociális étkeztetésben részesülőket, esett szó 
az önkormányzat képviseló'-testületének előző ülésén. Döntés nem 
született, a kérdést tovább vizsgálják a celldömölki képviselők. 

Mintegy négyszázan - többek között az idősek otthona, a gondozó
ház és az idősek klubja lakói - veszik igénybe a szociális étkezést Cell
dömölkön. A Népjóléti Szolgálathoz tartozó két kisebb főzőkonyha 
nem képes ezt az igényt ellátni, ezért intézményi konyhákból és ven
déglőkből hordják az ételt. A testületi ülésen felvetődött, mivel a Gáyer 
iskola konyhája az átalakítás után városi napközis konyhaként - a Gáyer 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Vendég: Varga Miklós 
Még mindig dübörgött a banda 

A nyár u to l só d ü b ö r g é s e a 
„Még mindig dübörög a banda" 
volt. A Ság hegy Fogadó előtt au
gusztus 19-én fiatal rock zeneka
rokat láthattunk és hallhattunk. 
Először a Síesta lépett a színpad
ra, a tőlük megszokott, jó alap
hangulatot megkaphatta a néző. 
Az est szárvendége Varga Miklós 

volt, aki sok ismert slágert adott 
e lő és éneklésre buzdította a kö
zönséget. Rockoperákból is kerül
tek elő részletek, és természete
sen az István, a királyból is volt egy 
összeállítás. Folytatásként a sárvá
ri Bad és a Gátnál zenekar zenélt. 
Kevés ember tetszését sikerült el-

(Folytatás a 2. oldalon) 

Koncert 
a kápolnáért 

Idén is lesz rockfesztivál a sit
kei kápolna felújításáért. A Ká
polnáér t Kulturál is és Sport 
Egyesület augusztus 31-én ren
dezi nagyszabású zenei találko
zóját. A fesztiválon közreműkö
dik Balázs Fecó és társai, Deák 
Bili Gyula, a Kispál és a Borz, a 
Republic, a Sexit, a Moby Dick, 
a Lord, a Bad, a Józanészek, a 
Ha lo r , a Snake Hear t , az 
Equus, valamint a Duma Szín
ház és Tánccsoport. A műsort 
Janicsák István vezeti. A kon
cert 14 órakor kezdődik, a be
lépőjegyek ára fe lnő t teknek 
1700 forint, gyerekeknek, diá
koknak és nyugdíjasoknak 1000 
forint. T. 

Katonásan 
Kétezer darab ólomkatonát állí

tanak ki Homik Gyula gyűjtő anya
gából a KMK-ban. A honfoglalástól 
az 1848-49-es szabadságharcig a tör
ténelmi eseményekből életképeket 
láthatnak a látogatók. A kiállítást 
szeptember 3-20-áig, reggel 8 órától 
délután 6 óráig lehet megtekinteni. 
A belépőjegyek ára a gyerekeknek 
100 forint, felnőtteknek 150 forint. 

Választás 
Az októberi helyhatósági válasz

tásokra készülve megtartotta első 
ülését a helyi választási bizottság 
augusztus 21-én. A testület a ko
rábbi Összetétellel ülésezett, a bi
zottság tagjainak meg-, illetve új
raválasztása augusztus végén lesz. 
A választási bizottság szerdánként 
és péntekenként fog ülésezni. 

Harmincéves jubileum 
mm 

Három évtizede építették a Kemenesaljái Művelődési Központot, A jubi
leumról szóló írásunkat a 4. oldalon olvashatják. 
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Az államalapítás és az új kenyér ünnepén 
(Folytatás az 1. oldalról) 

működöt t Horváth Béla, aki népdalokat énekelt. Az ünnepségen ön
kormányzati kitüntetéseket adtak át. Celldömölk Városért Emlékla
pot kapott Bezzegh István bádogos kisiparos, Bíró Gábor, az alsósági 
részönkormányzat tagja, Dörnyei Lászlóné könyvtáros, Horváth Ró
bert, az izsákfai részönkormányzat tagja, Ipsics Péter táncoktató, 
Molnárné Sámson Erzsébet, az OTP celldömölki fiókjának vezetője 
és Mórocz József fodrász kisiparos. 

A megemlékezés u tán Szomor György és Steinkohl E r i k a , a 
Rockszínház művészei adtak műsort. Az István, a király rockopera jól 
ismert dallamai után több híres musical melódiái csendültek fel a két 
színész-énekes előadásában. A sötétedéssel egyidejűleg kigyúltak a 
fények a téren, és fényárba borult a kivilágított templom is. T. G. 

Az ünnepség résztvevőinek egy csoportja 

Vendég: Varga Miklós 
Még mindig dübörgött a banda 

(Folytatás az 1. oldalról) 

nyerniük. Az ember néha már 
unalmasnak találhatja, hogy a szö
vegből alig ért valamit, sőt van, 
amikor hadarni kell, hogy kijöjjön 
a ritmus. A hangterjedelem kicsi, 

és minden s z á m ugyanolyan. 
Mindezek ellenére voltak, akik jól 
érezték magukat és a zenekarok
kal együtt táncoltak. 

Sz.T. A megemlékezés után neves művészek adtak műsort 

Szociális konyha lesz? 
(Folytatás az 1. oldalról) 

iskolához csatoltan - fog működni, a felszabaduló Eötvös iskolai kony
hát alakítsák át szociális célokra, és vendégétkezőket is k i tudnának 
szolgálni az ötszáz adagos konyhában. Az éttermi részt rendezvényte
remként is hasznosítani lehetne. A képviselőktől olyan vélekedés is 
elhangzott, hogy nem átalakítani, hanem bezárni kellene a konyhát, 
ezáltal költséget lehetne megtakarítani. Jelentős probléma, hogy az 
ott dolgozók státusa bizonytalanná vált. Ugyanakkor a szociális étkez
tetést szolgáló többi konyhát is fejleszteni kellene a minőségi előírá
soknak megfelelően. T.G. 

Esti tagozatú gimnázium 
A Budakalász Gimnázium, mely országos 

hálózattal rendelkezik, esti tagozatú gimnázium 
indítását tervezi Celldömölkön 

a Berzsenyi Dániel Gimnázium épületében. 
A gimnázium 4 évfolyamos, érettségivel zárul. 

Az iskola-fenntartási díj 8000 Ft/tanév. 

Bővebb felvilágosítást a (95) 420-049-es 
és a (95) 421-788-as telefonszámon adnak. 

Biciklin 
a Dunánál 
Tizennyolc bátor ember vállal

kozott arra, hogy kerékpárjával 
bejárja a Dunakanyart. Voltak, 
akik az Esztergomba vezető utat 
is biciklivel tették meg. 

A K M K szervezésében gyere
kek és felnőttek vágtak neki Esz
tergomnak és környékének . A 
program főszervezője Szalóky At
tila nem tudott a csoporttal tar
tani, így Pálné Horváth Mária kí
sérte a csapatot. Csillagtúra néven 
naponta 20-30 kilométert tettek 
meg. Ellátogattak a Rám-szaka-
dékhoz, Dobogókőre, Visegrádra, 
a Búbánat-völgybe, megnézték 
Esztergomot és környékét. A bi
ciklizésen kívül volt gyalogtúra, 
futás, hajózás, görkorcsolyázás, 
foci, bobozás, megtekintet ték a 
tör téne lmi nevezetességeket : a 
Fellegvárat, a Mária Valéria hidat 
és még sok emlékhelyet. Játékos 
feladatokat is szerveztek a túrá
zóknak: ki tud jól tájékozódni tér
kép alapján. A programot az ISM 
és helyi támogatók segítették. 

Sz.T. 

Hű-mor
zsák 

- A házasság olyan, mint egy 
forró fürdő: minél több időt töl
tesz el benne, annál hűvösebb. 

- Ha egy férfi megérint a sza
vaival, akkor a keze sincs már 
messze. 

- Anó'nekjobb, ha szép, mint 
ha okos, mert egy férfinak még 
mindig könyebb néze lődn ie , 
mint gondolkodnia. 

- Ha tilosban parkolsz, ne 
kapcsold ki az ablaktörlődet! 
Mozgó ablaktörlő alá nem le
het betenni a büntetőcédulát . 

- Ezek a patológiák napról-
napra kihaltabbak! 

- Ha mindenképpen fogyni 
szeretnél, azt tanácsolom, hogy 
egyél amennyi jól esik, csak ne 
nyeld le! 

- A dinnyeevés olyan valami, 
mintha elrágnál egy pofa vizet. 

- Ami t ma megtehetsz, ha
laszd holnaputánra és lesz két 
szabadnapod! 

- Csak a hangom miatt nem 
lettem énekes. 



AVUL. A U l i U Ö L l U 3 Zy. U J I V J G i l V I E . l X C a A l j J A 

HCTI BESZRGEfÉ 
mindannyiunk érdeke, hogy támogassuk és ne hátráltassuk 

az emberi élet minőségének javítását célzó kutatásokat." 

Genetikáról és életmódról 
A kemenesaljai Baráti Kör tanulmányi pályázatot hirdetett kötetlen 
témakörben. Söptei Szabina a beadott munkáival elsó'és második he
lyezést ért el. 

- Milyen témában készült az első 
pályamunkád? 

- Az elsó' dolgozatom a ter
m é s z e t t u d o m á n y t é m a k ö r é n 
belül szü le te t t G é n b i r o d a l o m 
címmel. Cé lom az volt, hogy a 
genetika jelenlegi e r edménye
inek tük rében , felhívjam a f i 
gyelmet az alkalmazási te rü le
tek sokféleségére és az emberi 
test alaposabb megismeréséből 
köve tkező ha tékony gyógyítási 
l ehe tőségére . 

- Melyek ezek a lehetőségek? 
- A H u m á n Genom Project 

eredményeképpen megismerhet
jük az ember géntérképét, meg
vizsgálhatjuk az egyes gének fel
adatát. A körülbelül 30000 gén 
(97 százalék inaktív) működése 
adhat választ a személyiség, a v i 
selkedés, a beszéd kialakulásá
nak, az evolúciós elmélet, az öre
gedés, a halhatatlanság kérdése
ire. A legfontosabb lehetőség 
azonban a betegségmegelőzés
ben rejlik. A klónozás sikereket 
érhet el a szervátültetés területén. 
Egyetlen sejtből előállítható lesz 
a szerv, kiküszöbölve a transz
plantáció jelenlegi immunológi

ai problémáit. Ha a tudósok meg
oldják a gén genomba tör ténő be
ültetését, akkor képesek kicserél
ni a hibás gént, de az már ma is 
valóság, hogy egyes betegségek 
esetében a gén által kódolt fehér
je hibás működését gyógyszerrel 
javítsák például,az Öröklött ko-
leszterintúltengést. 

- Milyen veszélyeket rejt magá
ban a gentika a hétköznapi ember 
számára? 

- A genetika nem potenciális 
veszélyforrás. Vannak és lesznek 
olyan szenzációhajhászok, akik a 
h í r n é v é r d e k é b e n ember 
klónozására is vállalkoznak. Ezért 
szükséges a szakszerű jogi szabá
lyozás. A visszaélések ellen azon
ban a hétköznapi ember tehetet
len. Ma legnagyobb félelmet a pi
acokon, a boltokban kapható gén
kezelt termékek okozzák. A féle
lem nem alaptalan, hiszen ha a 
címke jelzi a génmanipulációt, ak
kor sem tudjuk, milyen mértékű 
beavatkozás tör tént . Ezeket az 
élelmiszereket azonban fokozot
tan ellenőrzik. A k i hevesen tilta
kozik, az nem ehetne sajtot, mert 
nem tudhatja, hogy az oltóenzi

met baktériumokkal állították elő 
vagy bor júgyomorból nyer ték . 
Nem lehet cukorbeteg, mert ak
kor szinte biztos, hogy génmani
pulált inzulint fog kapni. Vélemé
nyem szerint az emberek felvilá
gosítása a legfontosabb, hiszen 
mindannyiunk érdeke, hogy tá
mogassuk és ne hátráltassuk az 
emberi élet minőségének javítását 
célzó kutatásokat. 

- Úgy tudom, jogi pályára ké
szülsz. Mennyiben kapcsolódik a 
két dolog egymáshoz? 

- A genetikai eredmények al
kalmazhatóságáhozjogi szabályo
zásra van szükség. Ahhoz, hogy jó 
döntések szülessenek, ismerni kell 

mind a két szakterületet, ha lehet
séges. 

- A másik dolgozatod egészen 
más természetű. Miért ezt válasz
tottad? 

- A menta l i tás és é le tmód a 
X V I . századi Magya ro r szágon 
című munkámban arra kerestem 
a választ, milyen változást ered
ményezett a gazdaságban, a tár
sadalomban, a va l lásban és az 
életvitelben a török és a magyar 
kultúra találkozása. Érdekelt , ho
gyan élt a kor embere. 

- A török fennhatóság csak 
n agat ív hatásokat eredménye
zett? 

- A török uralom mérlege alap
vetően negatív. Katonai megszál
lás, anyagi kizsákmányolás. A Tö
rök Birodalom végvidékén a ma
gyarok katonai szempontból vol
tak fontosak. A lakosságot nem 
iszlamizálták, hiszen csak a nem 
moszlim alattvaló, a rája adózott. 
Az oszmánok uralmának azonban 
voltak pozitív hatásai is. Ebben 
szerepet játszott, hogy a balkáni 
iszlám türelmesebb a kis-ázsiainál. 
A levéltári adatok szerint, a ma
gyarországi török hódoltság kö
rülbelül 90 százaléka balkáni ere
detű bolgár, macedón, albán, gö
rög és vlach. Az igazi oszmán kul
tú ra nem volt jelen. A magyar 
nemzeti tudat fenntartását a nem
zeti intézmények megléte biztosí
totta. 

Szigethy T. 

A Szent Benedek iskola története, eseményei 

Nyolc esztendő egy évkönyvben 
Évkönyvvel emlékezett meg fennállásának 

eddigi nyolc évéről a Szent Benedek Katoli
kus Általános Iskola. A képekben gazdag k i 
adványban tanárok, diákok és szülők valla
nak az egyházi intézményről. Czupor Attila 
igazgató rövid köszöntőjében elismeri: nyolc 
év még nem jubileum, az iskola vezetői és 
tanára i mégis úgy érezték, a 2001/2002-es 
tanév különleges volt az intézmény életében. 
Nemcsak azért, mert most ballagtak el azok 
a diákok, akik elsőként iratkoztak be 1994 
őszén az egyházi intézménybe, hanem azért 
is, mert a múlt tanévben vált teljessé a nyolc
osztályos képzés az iskolában. A majdnem 
nyolcvan oldalas könyvben a szerkesz tők 
olyan eseményeket és eredményeket válogat
tak össze, melyek Czupor Att i la szerint kitű
nően szemléltetik azt, hogy az alapokat le

rakták, hagyományaikat pedig megteremtet
ték. 

A könyvben megismerkedhetünk az iskola 
eddigi rövid tör ténetével , melyben szó esik 
az intézmény megalapításáról, a József A t t i 
la utcai politechnika épület elfoglalásáról, és 
annak teljes felújításáról. A történeti össze
foglalót az intézmény pedagógiai program
jának fontosabb részletei követik, majd a tan
év állandó ünnepei t , programjait fedezhet
jük fel. 

Az egyházi iskola szakkörei sem maradhattak 
ki az évkönyvből. Az énekkar, az irodalmi szín
pad, a Benedek Rádió és a cserkészcsapat veze
tői - Novákné Tarafás Ildikó, Czuporné Hetényi 
Rita, Kerekes Gábor, valamint Szele Zsolt - és 
diáktagjai szintén szót kaptak a kiadvány lapja
in. 

Pedagógusok és nebulók emlékeznek vissza 
az elmúlt tanévek jelesebb eseményeire , k i 
rándulásaira, összejöveteleire. így olvasha
tunk egyebek között a millenniumi Mária
búcsúról , adventi koszorúkötésró ' l , szülők 
farsangi báljáról, erdei iskolai élményekről, 
valamint egy természetvédelmi és környezet
ismereti versenyről is. 

A tanulók verseny- és sporteredményei sem 
hiányozhatnak a nyolcéves összefoglalóból. 
A versenyeken helytálló diákok neve és képe 
mellett néhány oklevél és elismerés is beke
rült a gyűjteménybe. Az évkönyv utolsó ol
dalain a 2001/2002-es tanév mind a nyolc osz
tályával megismerkedhetünk fotók segítségé
vel. A kiadvány legvégén a ballagó diákoktól 
búcsúznak el a tanárok és az iskola vezetői. 

Tömböly Ágnes 



Harmincéves jubileum 
Harminc éve, augusztus 18-án avatták fel a 

Kemenesaljái Művelődési Központot. A jubi
leumot kiállítással és zenei programokkal ün
nepelték. „A három évtized alatt az ideológia 
változott, de az intézmény feladata nem: min
dig a kultúrát kellett közvetíteni. S bár egyre 
nehezebb becsalogatni a közönséget, az intéz

mény régen is, most is betölti a feladatát", 
mondta köszöntőjében Makkos István polgár
mester. A művelődési ház a városközpont töb
bi épületével együtt öt év alatt készült el 110 
mill ió for in té r t . Az a lapköve t dr. Gonda 
György, a megyei tanács vb elnöke helyezte el. 
Az épületet Mátis Lajos építészeti és Sellyei 

Gábor belsőépítészeti tervei alapján valósítot
ták meg. Az épületet húszmillió forintból épí
te t ték fel, ehhez já ru l t még ugyanekkora 
összeg a további beruházásokra. Az avatáson 
jelen volt az akkori művelődésügyi miniszter, 
dr. Gosztonyi János, dr. Szekér Gyula nehéz
ipari miniszter, az avató ünnepségen Básti 
Lajos Kossuth-díjas érdemesművész mondott 
verset. A kultúrház első kiállítását, Szalóky 
Sándor festő alkotásait Dala József mutatta 
be a közönségnek. Tulok G. 

Útravaló a mestertói a tanítványoknak 
1972. augusztus 18-án a Keme

nesaljái Művelődési Központ ava
tásakor kiállítás megnyitóval ün
nepeltek. Szalóky Sándor festó'-
mú'vész alkotásaiból összeállított 
tárlatot Dala József nyitotta meg. 

A K M K 30 éves évfordulóján 
ismét kiállítás nyílt az intézmény 
felnőtt képzőművészkörének al
kotása iból . A kiáll í tók: Banyó 
Gyula, D é n e s L . Szilveszter, 
Galovich József, Havasy Virág, 
Il lés E r i k a , Katonáné Erdély 
Györgyi, Simon Zsolt József és 
Skriba Zsoltné. 

Szilvi bácsi a mester, aki tudást; 
a táj, az ember, az alkotás szere
tetét; az anyag biztos ismeretét Részlet a felnó'tt képzőművészkor kiállított munkáiból 

_ J 

adta taní tványainak éveken át. 
Szilvi bácsi bennük, a tanítványok 
á l ta l él t o v á b b , e zé r t l á t h a t ó 
együtt a nyolc alkotó a KMK-ban. 
Mindaz, amit a tanítványok a mes
tertől kaptak, útravaló, így ez lett 
a címe a tárlatnak is - mondta nyi
t ó b e s z é d é b e n Pá lné Horváth 
Mária, az intézmény igazgatónő
je. 

H á r o m évtized alkotásaiból 
csak néhány fért el a galérián, így 
csak szűk keresztmetszetét adják 
30 év munkájának, de hűen tük
rözik a Kemenesalján élő alkotók 
sokszínűségét és tehetségét. 

A kiállítás augusztus 30-áig lát
ható a KMK-ban. Fonyó R. 

Kemenesi bokréta után 
könnyűzene az ünnepen 

A Kemenesmagasi Citerazenekar előadása az évfordulón 

A Kemenesa l j á i Műve lődés i K ö z p o n t f e n n á l l á s á n a k harmin
cadik évforduló ja a l k a l m á b ó l augusztus 18-án ü n n e p i m ű s o r 
ral készü l t ek az i n t é z m é n y veze tő i . A kemenesaljai n é p m ű v é 
szeket b e m u t a t ó és f e l s o r a k o z t a t ó k iá l l í tás megny i tó j a u t án az 
é p ü l e t e lő t t f o l y t a t ó d o t t az egész e s t é t b e t ö l t ő r e n d e z v é n y . 
E l ő b b Makkos István p o l g á r m e s t e r k ö s z ö n t ö t t e a h á r o m évt i
zedes m ú l t ú i n t é z m é n y t és jelenlegi veze tő j é t , Pá lné Horváth 
Máriát , majd a kö rnyék népda lköre i l ép t ek fe l . A sort a Bobai 
N é p d a l k ö r i n d í t o t t a , amit a Hetyei N é p d a l k ö r k ö v e t e t t . Vas 

megyei és M u r a v i d é k i dalcsokorral kedveskedett a v á r o s k ö z 
pontban megjelenteknek a t i zenö t fős csoport, mely bakonyi 
népda lvá loga tásá t Egyházashe tye p o l g á r m e s t e r é n e k , Majthényi 
Lászlónak a j án lo t t a . 

"A Dunáról fúj a szél, szegény embert mindig ér, Dunáról fúj a 
szél... ". A Kemenesmagasi Citerazenekar és N é p d a l k ö r a fen
tihez h a s o n l ó n é p d a l o k k a l p r ó b á l t a a Duna egyik s ze l í debb o l 
d a l á t b e m u t a t n i , ezzel gondolva az á r v í z k á r o s u l t a k r a . A 
magasiak emellett mosoni n é p d a l c s o k o r r a l készü l t ek a vasá r 
napi r e n d e z v é n y r e . M ű s o r u k a t Kodály Z o l t á n felvidéki gyűj té
séből s z á r m a z ó h á r o m népda l l a l z á r t á k . A kemenesaljai m ű v é 
szek helyét legvégül a Budapest Ragtime Band vette át, az együt
tes k é s ő estig s z ó r a k o z t a t t a az é r d e k l ő d ő k e t . 

Tömböly Ágnes 

Nagy sikert aratott a Budapest Ragtime Band 
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Számvetés választások előtt 

Négy év képviselőként 
Október 20-ára írták ki a 2002-es helyhatósági választásokat. A cell
dömölki önkormányzat 1998-ban választott képviselő'-testületének 
tagjait arra kértük, tekintsék át az elmúlt négy évet. A képviselőket a 
választókörzetek, illetve a listás helyek sorrendje szerint kerestük fel. 

Nagy Kálmán, aki az 5. számú 
választókörzet egyéni képviselője 
volt négy éven át, a városfejlesz
tési bizottság elnökeként először 
a körzetében és a városban bekö
vetkezett fejlesztésekről beszélt. 

- Sok minden történt a város
ban és a környékén, hatalmas az 
előrelépés az utaknál , jó , hogy 
beépül a Korona-sarok. A piac
cal kapcsolatban voltak és lesz
nek is érvek, ellenérvek, de a dön
tés helyes volt, hogy kivittük a 
v á r o s s z é l é r e a 
használtcikkpiacot. Persze az eu
rópai n o r m á k n a k megfelelően 
kell végleges helyet és megoldást 
találni. Elkészült a Ság hegyi el
kerü lő út, a hegy egy részén a 
vezetékes víz, illetve a villanyvi
lágítás, amiben nagy szerepe volt 
a hegyközség veze tő inek is. A 
körzetemben, éppúgy mint más
hol, az utakat és a közvilágítás 
korszerűsí tését lehet kiemelni, 
amihez az önkormányzat anyagi 
támogatása kellett. Ilyen példá
ul a sportpálya környékének, az 
Uzsok utcának a belvízelvezeté

sét, a Dózsa György utca rend
betételét . Sikertelenség, hogy az 
ipari parkban nem tör tént látvá
nyos előrelépés, összefogottabb, 
esetleg agresszívebb politikát kel
lett volna folytatni ebben az ügy
ben. 

- Két éve munkahelyet változtat
tam, így Győrben dolgozva igyekez
tem eleget tenni a képviselői felada
taimnak. Véleményem szerint egy 
képviselő nem csak akkor tud ten
ni a városért és a körzetért, ha min
den napját ott tölti. Ez összetettebb, 
elsősorban várospolit ikai szem
pontból kell szemlélni a döntéseket, 
és még a pártpolitikát sem lenne 
szabad bevinni egy ennyire kicsi vá
ros önkormányzat i tes tü le tébe . 
Ezért lenne fontos, hogy a pártok 
most olyan embereket állítsanak a 
listák élére, akik szakmailag és em
berileg is felelőséggel, hozzáértés
sel tudnak tenni a városért - mond
ta Nagy Kálmán, aki úgy fejezte be: 
- Az októberi választások után én 
már csak celldömölki átlagpolgár
ként fogok drukkolni a termálfür
dőért. 

Függet len képviselője volt a 
6. s z á m ú v á l a s z t ó k ö r z e t n e k 
Szálai József, aki megtisztelő
nek veszi a lakosság bizalmát . 

- A legnagyobb és a legelma
radottabb rész a 6. számú kör
zet, ám sok mindent s ikerü l t 
m e g v a l ó s í t a n i a ciklus alat t . 
Utak, j á rdák készül tek, amiben 
a többi képviselő, a po lgármes
ter és a po lgá rmes t e r i hivatal 
d o l g o z ó i n a k d ö n t é s e , i l le tve 
munká ja is benne van. Ered
m é n y k é n t k ö n y v e l h e t e m el , 
hogy a városrész ábécé á ruhá
zát s ikerül t ismét megnyittatni. 
Az ú t h á l ó z a t n á l az Á r p á d , a 
Bat thyány, a Radnó t i , a Nagy
várad, a Kinizsi és a Pozsonyi 
u t cáka t emelem k i a fej lődés 
szempont jából , s készültek gya
logjárdák a Deák , a Bat thyány, 
a Radnó t i , a Pápai u tcákban , i l 
letve a Wesselényi és a Baross 
u t c á k s a r k á n , a v o l t 
rosszvas te lepné l . A pi tyervár i 
részen a vasúti felüljáró elbon
tása u tán elkészült az aluljáró, 
amit e lőször a városrész lakói 

sem szerettek volna, én sem tá
mogattam, de meggyőz tek ar
ról, hogy jó megoldás lesz. Szin
tén Pi tyerváron volt a szemét
t á ro ló ügye, lakossági fó rumot 
hívtunk össze, és így akadályoz
tuk meg, hogy a vá ros ré szhez 
túl közel épüljön fel a szemét
lerakó. Az elmúlt években meg
valósult a körze t teljes csator
n a h á l ó z a t á n a k k iépí tése is. 

Szálai József elmondta, hogy 
rendszeresen tarja a kapcsola
tot a lakossággal , hetente két -
há rom alkalommal végigjárja a 
körze t utcáit , segít az ügyes-ba
jos dolgokban. Két b izot tság -
az egészségügyi és szociális, i l 
letve az okta tás i , kul turá l i s és 
spor tb izo tság - tagja volt négy 
éven át . M i n t független képvi
selő, ősszel is indul a he lyható
sági vá lasz tásokon. 

- Úgy gondolom, o k t ó b e r b e n 
eldől , hogy a körze t lakói elé
gedet tek v o l t a k - e a m u n 
k á m m a l - mondta végezetül a 
képviselő. 

Tulok G. 

Edes-csípős sztárok 
a popzene színpadán 

A Sugár & Spice tagjainak ki
válogatását mindenki figyelem
mel kísérhette az egyik kereske
delmi csatornán. A zenekar meg
jelentette már első'kislemezét, le
forgatta legelső' klipjét és első' 
nagyszabású élókoncertjén is túl
van már. A popsztárok a Cell Cup 
zárógáláján szerepeltek, fellépé
sük után beszélgettünk velük. 

- Az egész ország végigizgulhat
ta, hogyan váltok popsztárrá. Mi 
volt az, amihez a legnehezebben al
kalmazkodtatok? 

- Korábban mindannyian szó

bor végére már hozzászoktunk a 
dologhoz. Annyira sok minden 
történt velünk ezekben a hóna
pokban, hogy a végén szinte már 
észre se vettük, hogy a stáb ott van 
velünk. Egy kulisszatitkot azért 
e lárulunk: mikor beköl töz tünk 
például a házba, akkor háromszor 
kellett bevonulnunk, hogy kétszer 
bentről, egyszer pedig kintről ve
gyen minket a kamera. A szobánk 
is jobban hasonlított egy stúdió
hoz, mint egy kellemes lakhoz. 

-Mennyit dolgoztok most?Még 
mindig olyan kemény egy-egy na-

lóénekesként dolgoztunk, most 
azonban bele kellett illeszked
nünk egy csapatba. Ez annyit je
lent, hogy míg előtte mindannyi
an egyedül álltunk a középpont
ban, addig most meg kell osztoz
nunk ezen a szerepen. 

- Három hónapig együttéltetek. 
Ez milyen új kihívások elé állított ti
teket? 

- A harmadik hónap vége felé 
már nehezen viseltük egymást, 
mindannyian szerettünk volna a 
másiktól megszabadulni. Megvol
tak persze ennek az előnyei is, 
amit igazából most, a színpadon 
érzünk. Ez idő alatt megismertük 
egymás rezzenéseit, így fellépés
kor szavak nélkül is értjük egy
mást. Tudjuk már, hogyan kell a 
másik hisztijét kezelni. Sok más 
zenekarral ellentétben mi nem
csak a t u r n é b u s z b a n vagyunk 
együtt, hanem az élet más terüle
tein is egymás mellett állunk. Sok
szor járunk el együtt vásárolni, 
meghallgatjuk egymás gondjait, 
t ehá t bá t r an mondhatjuk azt, 
hogy barátok lettünk. 

- Nehéz volt a kamerák állandó 
jelenlétét megszokni? 

- Először furcsa volt, aztán a tá-

potok, mint amit a tévében láthat
tunk? 

- Igen, bár azóta sokat válto
zott a napi beosztásunk. A kon
cert előtt talán még sűrűbb volt a 
programunk, hiszen arra kon
centráltunk és készültünk. Igaz, 
utána egy-két hetet lazíthattunk, 
de most újra komolyan belevetet
tük magunkat a munkába. Arra 
törekszünk, hogy műsoraink ne 
egy kaptafára készüljenek, mind
egyik hozzon valami újat a nézők
nek. Emellett elkezdtük forgatni 
második videoklipünket is. 

-Szerintetekmiben különböztök 
a többi zenekartól? 

- Szeretnénk minél többet élő
ben zenélni és fellépni. Emellett 
pedig mi végigcsináltunk egy ke
mény válogatót, nem pedig besé
táltunk egy csapatba. Ez az állan
dó stresszhelyzet, azt hiszem, 
szintén közelebb hozott minket 
egymáshoz. 

- Mik a további terveitek? 
- Először is befejezzük a klip

forgatást, szeptembertől várható 
lesz az új kislemezünk. Szeptem
ber 6-án pedig egy újabb koncert
tel készülünk. 

Tömböly Ágnes 



A nyár pillanatai képekben 

A mazsorettck fellépése a nyarat köszöntő rendezvényen Szent Iván ünnepén tűz lobogott a városközpontban 
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Hetedik helyen végeztek az ifjúsági focisták 
Boznánszky Gábor csapata az NBI/B nyugati csoport 2001/2002-es baj
noki szezon alapszakaszát a hetedik helyen zárta. A rájátszás után 
sem előbbre, sem hátrább nem kerültek, így megőrizték a hetedik he
lyezést 

- Milyen eredményekkel végzett a 
csapata az alapszakaszban, és 
mennyire javultak a mutatók a ráját
szásra? 

-Abajnokság alapszakaszában 22 
lejátszott mérkőzésen 8 győzelmet 
arattunk 5 döntetlen és 9 vereség 
mellett. 36 gólt rúgtunk és 34-et kap
tunk, 29 pontot szereztünk. A ráját
szásban már csak egy vereséget szen
vedtünk, így javultak a mutatók is. 
A 32 mérkőzésből 15 győzelem, 7 
döntetlen és 10 vereség. 70 rúgott és 
47 kapott gól, 52 megszerzett pont. 
Ezzel sikerült a rájátszásban maga
biztosan megtartanunk a 7. helyet. 

- Az alapszakasz után nagyon ke
vésen múlott az, hogy nem az 1-6. he
lyért játszhatott a csapat. 

- Az 1-6-ba kerülés egyetlen gó
lon múlott, de ezzel több mint 1000 
kilométerrel kevesebbet kellett utaz
ni az 5 idegenbeli mérkőzésre. Leg
jobb esetben is csak az 5. helyet sze
rezhettük volna meg reálisan a Ka

posvár, a Pécs, a Tatabánya és a Paks 
mögött. 

- Melyik mérkőzéseket emelni ki, 
melyek voltak bravúrosak és melyek 
okoztak csalódást? 

- Az alapszakaszban bravúros 
mérkőzés volt a Paks elleni, idegen
beli 3:l-es győzelem (gólszerzők 
Mes te rházy , N é m e t h J., 
Manganelli), a hazai Tatabánya el
leni 1:0 (Simon) és a Kaposvár elle
ni 2:l-es (Németh R. és Németh J.) 
győzelem. A rájátszásban a hazai 
Siófok elleni 5:l-es (Németh J. 2, 
Búzás, Németh G., Gyürüsi) és az 
idegenbeli Százhalombatta elleni 
2:l-es (Búzás, Gyürüsi) győzelem. 
Nagyon fájó a Dorog elleni hazai 
pályán elszenvedett 3:0-ás vereség. 

- Hogyan tudtak készülni a mérkő
zésekre? 

-Het i három edzéssel készültünk. 
Az igazsághoz hozzátartozik, hogy 
az iskola időszakában igazán csak 
a pénteki edzéseken volt együtt a 

csapat. Az egyesülettől minden 
segítséget megkaptunk, köszönet 
érte. 

- Kik voltak a csapat legeredmé
nyesebb játékosai? 

-A legtöbb gólt Németh József 
szerezte, 25-ször talált az ellenfe
lek kapujába. Őt Mesterházy kö
veti 9 góllal, Németh R., Csói és 
Búzás 6-6-6 gólt szerzett. 

- Kik szerepeltek legtöbbször a 
csapatban? 

-A csapatban legtöbbet szere
pelt j á t é k o s o k a k ö v e t k e z ő k : 
Baráth és Szűcs a kapuban -
Karádi, Verrasztó, Sali, Dummel, 
Kecskeméti a védelemben - Csói, 
Geiger, Mesterházy, Búzás, Né
meth J . , Lázár a középpályán -
Németh G., Németh R. és Gyürüsi 
a csatársorban. 

-Kikneka teljesítményével elégedett 
az egészbajnokságot figyelembe véve? 

- K i e m e l k e d ő t e l j e s í tmény t 
nyújtott Németh József, a csapat 
vezéregyénisége volt. A legna
gyobb öröm számomra, hogy a 
felnőtt csapatban az NBI/B-ben 
bemutatkozhatott és gólt is szer

zett. Elégedett voltam Baráth Ta
más, Sali Ákos és Mesterházy 
Adrián játékával. 

-Három meghatározó játékosá
ra a 200212003-as bajnoki szezon
ban már nem számíthat. Kik ók? 

-Abajnokság végén fájó szívvel 
köszöntünk el három igazi sport
embertől , akik koruk miatt ősszel 
már nem szerepelhetnek a csapa
tomban: B a r á t h T a m á s , 
Mesterházy Adrián és Csói Gá
bor. A további labdarúgó pálya
futásukhoz és a magánéletükhöz 
is jó egészséget sok sikert kívánok, 
és köszönöm nekik az együtt el
végzett munkát . V.V. 

Terjesztőket 
keretünk! 

Jelentkezőket keresünk 
az Új Kemenesalja című hetilap 

jutalékos rendszerben 
történő terjesztésére. Érdeklődni 
és jelentkezni a Kemenesalját 

Művelődési Központban lehet. 

A stadionrekonstrukciót be kell fejezni 
Beszélgetés Bakonyi Tiborral, az Országgyűlés sportbizottságának elnökével 

A hatodik Cell-Cup megnyitójára érkezett 
Celldömölkre Bakonyi Tibor, az Országgyűlés 
sportbizottságának elnöke. Az esti program 
előtt megtekintette a délután folyamán leját
szott C V S E Antók FC-Monor labdarúgó ta
lálkozót. A nem éppen izgalmasan alakult 
mérkőzés után beszélgettünk a stadionre
konstrukcióról, a Cell-Cup-ról, a sportról. 

- Mi lesz a stadionrekonstrukciós munkála
tokkal? Folytatódnak? 

- Én azt gondolom, hogy a stadionrekonst
rukciós programot be kell fejezni. Azokat az 
ígéreteket valóra kell váltani, amelyeket az el
múlt időszakban az előző kormány tett. De 
figyelembe kell venni azt, hogy milyen ütem
ben, milyen módon és milyen forrásból lehet 
megteremteni. Tudomásom szerint a források
nak híján vagyunk, és amennyiben szeptem
bervégére tisztában leszünk azzal, hogy a kö
vetkező évben milyen Összeg fog rendelkezés
re állni, nyilvánvaló, hogy a következő évben 
ütemezni is tudjuk a be nem fejezett beruhá
zások végrehajtását. 

- Kinek szurkolt a mai mérkőzésen! 
- Én a Celldömölknek szurkoltam, azért is, 

mert a nagypapám itt született, ő celldömölki 
volt. Valamint azt a kedves meghívást, ame
lyet kaptam a hatodik Gyermek és Ifjúsági 
kézilabda-fesztiválra, azzal viszonoztam, hogy 
a celldömölkieknek szurkoltam. 

- Városunkba a kézilabda-fesztivál megnyi
tójának apropóján érkezett. Mi a véleménye e 
rangos rendezvényről? 

- Példaér tékű az a kezdeményezés, hogy 
Celldömölkön öt ország közel ötven gyerek
csapata megmérkőzhet egymással. Azt gondo
l o m , M a g y a r o r s z á g n a k ez az igazi 
országimázst t e remtő tevékenysége. Szerin
tem ezek a gyerekek sportbarátságban, kelle
mesen fogják eltölteni ezeket a napokat. Kö
szönet illeti azokat a celldömölki embereket 
és vállalkozásokat, akik szponzorként támo
gatták a népszerű eseményt, valamint nem 
utolsó sorban a Gyermekszív Alapítványt és 
Fehér László sportköri elnököt, akik nagyon 
sokat tettek azért, hogy ez a rendezvény újból 
létre jöhessen. Arra is szükség lenne, hogy az 

állam ezeket az eseményeket támogassa, hi
szen ezek a rendezvények Magyarország jó 
hírnevét is elviszik, ezen felül kialakulnak 
olyan emberi kapcsolatok, amelyek mindenki 
számára kellemesek és hasznosak. 

- Van idejük a politikusoknak a sportra, a 
sportolásra ? 

-Tavaly már jár tam itt, amikor a parlamen
t i kézi labdacsapat megmérkőzö t t az itteni 
edzők és szakvezetők kiváló csapatával. Ak
kor nagyon igykeztünk, de sajnos alul marad
tunk. Igazából ezzel azt szeretném hangsúlyoz
ni, hogy a parlamentben politikai pártállástól 
függetlenül mindenki szereti a sporot, minden
ki szeretne tenni a gyermekekért . Talán ha 
ezért egymás között fogunk versengeni, hogy 
ki tud többet és jót tenni a sportnak, akkor 
majd e szerint fognak minket a választópol
gárok megítélni. 

- Visszavágó? 
- Nem kaptunk meghívást. Ha a szervezők 

jövőre gondolnak ránk, akkor szívesen jövünk 
akár a fesztivál ideje alatt is a parlament kézi
labdacsapatával, -sipi-



SPORT - ESEMÉNYEK - EREDMÉNYEK 
Az éllovast győzte le a vasi rangadón az Antók FC 

CVSE-Antók FC-Büki TK 2:0 (1:0) 
Celldömölk, 1500 néző. NBI/B-

s mérkőzés. Vezette: Világi Balázs 
(Berki Zs., Tamássy P. ) 

Antók F C : Baji - Takács B., 
Bozsó, Dobos, Szölló'si - Marius, 
J á g e r , T ó b i á s , Lengyei M . -
Csernák, Takács Sz. Szakmai igaz
gató: Horváth Tamás, edzó': Se
bestyén Atti la 

Büki TK: Varga Z . - Varga K., 
Jagodics, Seper - Gombos, 
Bonchis, Zöld, Körösi - Mihalecz, 
D a n i , Somogyi. Vezetőedző: 
Mihalecz István 

Jók: Baji, Takács B., Jáger, Do
bos, ¡11. Jagodics, Seper, Zöld. 
Csere: Lengyel helyett Hollósi a 
62., Tóbiás helyett Pintér a 79., 
Marius helyett Csíkvár a 83., i l l . 
Dani helyett Sátori és Mihalecz 
helyett Lukács a 67., Varga K. he
lyett Nagy G. a 76. percben. Sár
ga lap: Tóbiás (dulakodásért) az 
50., Szölló'si (labda elrúgásért) a 
73., i l l . K ö r ö s i (bukta t ta 
Csernákot) a 60., Varga K. (lerán
totta Csernákot) a 64. percben. 
Kiállítva: Gombos (megtaposta 
Szölló'sit) az 50., Bonchis (belerú
gott Hol lós iba) a 65. percben. 
Szögletarány: 5:4 (1:1) 

38. perc: A 11-es magasságá
ban jobb oldalon szabadrúgást 
végezhettek el a hazaiak. Lengyel 
beló'tt labdáját Jagodics fejelte ki 
a partvonalon túlra. A bedobás
ból Lengyel Jágert hozta játék
ba, aki a 16-os sarkától remekül 
ívelte át, az előbbi szabadrúgás-

szituációhoz a balszélre fellopa
kodó Takács Bélához a labdát . 
Varga Zoltán kapus rosszul szá
molta ki a labda ívét, feleslegesen 
elhagyta a kapuját, Varga Kriszti
án pedig nem ügyelt az üresen 
lévó' hátvédre. Seper Ákos késó'n 
eszmélt, így Takács B. jól használ
ta ki a büki védők hibáit, és mes
terien a kapus felett a kapuba fe
j e l t . A fejest menteni a k a r ó 
Jagodics Zoltán, már csak beljebb 
tudta segíteni a hálóba a labdát. 
d-0) 

90. perc: Az utolsó percekben, 
az időközben kiállítások miatt k i 
lenc főre fogyatkozott vendégek 
mindent az egyenlítő gólért egy 
lapra föltéve rohamoztak. A 16-
os előt t azonban a celli védők 
rendre ártalmatlanították a büki 
rohamokat, és remek ellentáma
dásokba lendültek. így volt ez a 
mérkőzés utolsó percében is, ami
kor szemre is szép támadásveze
tést láthattak a nézők. S végül a 
fellazult védők sakkmattra játszá
sa után Jáger Sándorhoz került a 
labda, aki néhány lépés után húsz 
méterről bal lábbal óriási gólt ra
gasztott Varga Zoltán kapujának 
jobb felső sarkába. (2-0) 

Ugyan a mérkőzés előtt mind
két edző háromesélyesnek tartot
ta a találkozót, a vendégek mes
tere, Mihalecz István azonban 
kimondatlanul is a győzelemben 
bízott. A játékot az eddig veret
len éllovas BTK kezdte jobban, 

támadásaikat azonban, ha kellett 
apró szabálytalanságok árán is, 
kellő időben állították meg a celli 
védők. így a büki gárda csak a ka
puelőtérbe ívelgetett szabadrú
gásokkal ijesztgette Bozsóékat. 
Az első félórában igazi gólveszély 
a szögletek után alakult k i . Elő
ször Baji Tamás ártalmatlanította 
Bonchis szögletrúgását követően 
Jagodics közeli fejesét, majd a 
vendégek kapuelő te rébe belőtt 
szöglet után Csernákék okoztak 
óriási kavarodást Varga Zol tán 
kapuja előtt, de mielőtt megtalál
ták volna a labdát, a védők felsza
badítottak. Ebben az időszakban 
játék helyett sok szabálytalanság
gal bosszantották a nézőket a csa
patok. Érthetetlenül ebben az él
lovas bükiek jár tak az élen, sőt 
egyre jobban felhergelték magu
kat. Változást az utolsó tíz perc 
hozott. Takács Béla fejes gólja lát
hatóan megfogta a vendégeket a 
pályán, pályán kívül pedig lelo
hasztotta a büki szurkolók kedvét. 
A félidő utolsó percében egy vé
delmi hibát követően Körösi ha
gyott ki egyenlítési lehetőséget. A 
második játékrészben, addig, míg 
a hazaiak fegyelmezett és nagy 
akarással a mezőnyben kezdtek 
magabiztos játékot játszani, a bü
kiek eddigi szereplésükhöz mél
tatlan durvaságaikkal vetették ész
re magukat. Ennek e redménye 
lett, hogy két játékosukat jogosan 
küldte a játékvezető idő előtt az 
öl tözőbe. A 65. percben kilenc 
főre csökkent vendégek sorsa ez

zel megpecsételődött, a hátralév 
25 percben a helyiek irányítottá 
a já tékot , melynek eredménye 
ként Hollósi kimaradt helyzet 
után, az utolsó percben Jáger tc 
vább növelte az előnyt. (Jáger 
k u p a m é r k ő z é s e n hason ló szé] 
gól t lő t t h a r m a d i k k é n 
Kemendol lár ellen, melyet a ri 
porter Csíkvárnak tulajdonított 
A tévedésért elnézést kérek a já 
tékostól). Sebestyén Attila csapa 
ta meg é rdeme l t en fektette ké 
vállra a kissé elbizakodottnak tűn 
vendégeket. 

Bíráskodás: Világi Balázsnak z 
vasi rangadón nem volt könnyí 
dolga. Az első félidőben a soka 
szabálytalankodó vendégeket el 
felejtette sárga lapokkal visszafog 
ni, ami aztán végül két jogos pi
ros lap kiosztásához vezetett. 

Az 5. forduló további eredmé
nyei: Vasas-Szolnok 1:0, Balas-
s a g y a r m a t - L F C - H a l a d á s 2:1, 
D V T K - K e c s k e m é t 2:1, P é c s -
Monor 2:1, B K V Előre -Pápa 2:0, 
REAC-Százhalombat ta 2:2, Hé
víz-Kaposvár 1:3, Fót-Demecser 
1:0, Nyíregyháza-Tatabánya 5:2. 

Az NB I/B élmezőnye: 

l.Fót 5 4 1 0 15-6 13 
2. DVTK 4 4 0 0 12-6 12 
3. Bük 5 4 0 1 9-4 12 
4. Nyíregyh. 5 3 1 1 10-5 II) 
5. Szolnok 5 3 0 2 9-6 9 
6. Pécs 5 2 3 0 5-2 9 
7. B.gyarmat 5 3 0 2 7-9 
8. Celld. 4 2 2 0 6-3 fi 
9. Kecském. 5 2 1 2 9-7 7 

Megerőltető hét után a BKV az ellenfél 
A vasárnapi Bük és a szerdai Demecser el

leni mérkőzések után, a hosszú hét szombat
ján, zárásként a BKV Előre elleni találkozó 
következik. A Celldömölkre látogató B K V 
Előre csapatával a 2000. évi kvalifikációs baj
nokságban találkozott kétszer a celli együttes. 
Mindkét mérkőzést a most vendégségbe ér
kező B K V nyerte. Pesten 3-0-ra, Celldömöl
kön 1-0-ra győztek. Van miért visszavágni a 
nagy múlttal rendelkező fővárosi kék-sárgák

nak. Az utolsó találkozás óta mindkét csapat 
szereplői kicserélődtek. A B K V 2000. évi csa
patából Török Sándor , a celli a lakulatból 
Szölló'si Róbert és Csernák József maradt hír
mondónak. Az ellenfél vasárnap a nyeretle
nek csatájában hazai pályán, a Pápa ellen meg
szerezte az első három bajnoki pontját. Bánka 
Kristóf és Varga Atti la góljaival 2-0-ra dia
dalmaskodtak a bajnokságban továbbra is 
pont nélküli szomszédvár ellen. Csákváriék 

kudarca legyen intő jel arra, hogy véletlenül 
se kezelje le a fővárosi együttest senki sem. 
Egészséges önbizalomra és továbbra is hatal
mas becsvágyra van szüksége a siker elérésé
hez Sebestyén Attila játékosainak. A papírfor
ma hazai sikert ígér, de számolni kell azzal, 
hogy a B K V játékosai a Pápa elleni sikeres 
szereplésüket tovább akarják folytatni Cellben 
is. Tudjuk, hogy a mérkőzés nem lesz sétaga
lopp, de azért bízva az Antók FC játékosai
nak szívvel-lélekkel való játékában, jó iramú 
találkozón hazai győzelmet várunk. 

— tim — 
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